



1 TO 1 TATTOO COACHING

Do what you love, because most of your life is spent at work. Travel around the world while doing what you love, and decide for yourself where in the world you want to work or be at home. Do you want to explore the world while living your creative dream job? Then secure the unique opportunity now. The Giahi Academy will show you step by step how to get there.

3 STEPS IN 3 MONTHS

- Analyze your talent
- Eliminate your weaknesses
- Enhance your artistic identity

3 YEARS IN 3 MONTHS

Three years? Exactly, you read that right. Depending on your progress, with this coaching, you can save several arduous years that you can invest in your artistic future. Style development, placement, references, techniques, machines, needles, care, design, social media, customer service - in all these areas, the Giahi Academy shares its knowledge.

INTERNATIONAL APPEARANCE

You want to work internationally in the best tattoo studios in the world. Giahi not only shows you step by step how to get there, but also how these studios personally invite you, so you can work in the trendiest metropolises in the world.

GIHAI AKADEMIE

Giahi's years of experience have made the Giahi Academy one of the best tattoo coaches in the world. For 24 years, Giahi has significantly shaped the tattoo industry in Switzerland and Europe. For over 20 years, the world's best artists have gathered here in Zurich. We have internal talent scouts who bring artists to Switzerland before their breakthrough. Giahi, who has paved the way for numerous artists as Creative Director, will personally train you in style development and lead you there.

Giahi was the first studio in Switzerland with a complete focus on fineline and fine art tattoos. Giahi has enabled various artists to create an artistically free future and earn money. How? You'll find out in a personal one-on-one conversation with us.

The 1 to 1 Tattoo Coaching that will transform your life.

Apply now. info@giahi.ch

1 ZU 1 TATTOO-COACHING

Tu, was du liebst, denn die meiste Zeit deines Lebens verbringst du bei der Arbeit. Reise um die Welt, während du das tust, was du liebst, und entscheide selbst, wo auf der Welt du arbeiten oder zu Hause sein möchtest. Möchtest du die Welt entdecken, während du deinen kreativen Traumjob lebst? Dann sichere dir jetzt die einzigartige Gelegenheit. Die Giahi Akademie zeigt dir Schritt für Schritt, wie du dorthin gelangst.

3 SCHRITTE IN 3 MONATEN

- Analysieren dein Talent
- Beseitigen deine Schwächen
- Fordern deine Artistische Identität

3 JAHRE IN 3 MONATEN

Drei Jahre? Genau, du hast richtig gelesen. Je nach Fortschritt kannst du mit diesem Coaching mehrere mühsame Jahre sparen, die du in deine künstlerische Zukunft investieren kannst. Stilfindung, Platzierung, Referenzen, Techniken, Maschinen, Nadeln, Pflege, Design, Social Media, Kundenservice - in allen Bereichen teilt die Giahi Akademie ihr Wissen.

INTERNATIONAL AUFTRETEN

Du möchtest international in den besten Tattoo-Studios der Welt arbeiten. Giahi zeigt dir Schritt für Schritt nicht nur, wie du dorthin gelangst, sondern auch, wie dich sogar diese Studios persönlich einladen, damit du in den angesagtesten Metropolen der Welt arbeiten kannst.

GIHAI AKADEMIE

Giahis jahrelange Erfahrung hat die Giahi Akademie zu den besten Tattoo-Coaches der Welt gemacht. Seit 24 Jahren prägt Giahi maßgeblich die Tattoo-Branche in der Schweiz und Europa. Seit über 20 Jahren treffen sich bei uns in Zürich die besten Künstler der Welt. Wir haben interne Talent-Scouts, die Künstler vor ihrem Durchbruch in die Schweiz bringen. Giahi, der als Creative Director zahlreichen Künstlern den Weg geebnet hat, wird dich persönlich in der Stilfindung ausbilden und dich dorthin führen.

Giahi war das erste Studio in der Schweiz mit einem vollständigen Fokus auf Fineline- und Fineart-Tattoos. Giahi hat verschiedenen Künstlern ermöglicht, eine künstlerisch freie Zukunft zu gestalten und Geld zu verdienen. Wie? Das erfährst du in einem persönlichen 1-zu-1-Gespräch mit uns.

**Das 1 zu 1 Tattoo-Coaching
das dein Leben transformieren wird.**

Bewirb dich jetzt. info@giahi.ch